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Vragen van het lid Jasper van Dijk (SP) aan de Minister van Defensie over 
nieuwe misstanden op Vliegbasis Eindhoven (ingezonden 15 juli 2016). 

Vraag 1
Is het juist dat u een intern onderzoek gaat doen naar misstanden op 
Vliegbasis Eindhoven?1 

Vraag 2
Wat voor misstanden worden onderzocht? Is het juist dat het om tien 
incidenten gaat (twee gevallen van alcoholmisbruik en acht gevallen van 
fraude)? 

Vraag 3
Wie gaat dit onderzoek uitvoeren? Kunt u de exacte onderzoeksopdracht aan 
de Kamer doen toekomen? 

Vraag 4
Waarom laat u geen extern onderzoek doen, zodat wordt voorkomen dat de 
slager zijn eigen vlees keurt? 

Vraag 5
Hoe voorkomt u de schijn van belangenverstrengeling als uw eigen mensen 
misstanden binnen uw eigen organisatie gaan onderzoeken? 

Vraag 6
Hoe verklaart u dat opnieuw sprake is van misstanden op Vliegbasis 
Eindhoven, aangezien u eerder had gezegd dat er schoon schip was 
gemaakt?2 

Vraag 7
Heeft u destijds wel afdoende maatregelen genomen? Zo ja, hoe kan het dat 
er nu opnieuw misstanden zijn gemeld?3 

1 http://www.nu.nl/politiek/4292622/onderzoek-mogelijke-financiele-misstanden-vliegbasis-
eindhoven.html

2 Telegraaf, 14 juli 2016
3 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2014–2015, nr. 3121
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Vraag 8
Klopt het dat er naar aanleiding van de eerdere misstanden «geen discipli-
naire maatregelen waren genomen»? Zo ja, is het mogelijk dat dezelfde 
mensen verantwoordelijk zijn voor de huidige misstanden? Zo ja, bent u 
bereid deze mensen te schorsen totdat alle zaken volledig zijn opgehelderd?
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